
 
J E G Y Z Ő K Ö N Y V 

 
Készült: Bánréve Község Képviselő-testületének 2007. január 22-én 17.00 órai kezdettel 
megtartott közmeghallgatással egybekötött falugyűlésről. 
 
Jelen vannak: Hajdu Gábor József  polgármester,  

  Révay István    alpolgármester, 
Bán János, 

   Elekes Péter, 
   Kozma Lászlóné, 
   Naszádi Ferenc,  
   Tóth Csabáné, 

Ujváry Ferenc 
   Vass András, 
   Virág Imréné   képviselők, 
 
Tanácskozási joggal: Garaj Dániel    jegyző. 

 
A  lakosság részéről 35 fő.  

 
Hajdu Gábor polgármester köszöntötte a megjelenteket. Megállapította, hogy a Képviselő-
testület határozatképes, 10 képviselő jelen van. Az ülést megnyitotta.  
Jegyzőkönyv hitelesítőnek Révay István alpolgármestert és Bán János képviselő Urat 
javasolta.  
 
Bánréve Község Képviselő-testülete 10 igen szavazattal elfogadta a jegyzőkönyv hitelesítőket 
és az alábbi napirendet. 
 
Napirend: 
 

1. Közmeghallgatással egybekötött falugyűlés 
Előadó: polgármester 
 

2. Indítványok, javaslatok 
 
Napirend tárgyalása:  
 
1. napirendi pont: Közmeghallgatással egybekötött falugyűlés 
 
Hajdu Gábor József polgármester ismertette az előterjesztést, mely teljes terjedelemben jelen 
jegyzőkönyv mellékletét képezi. Kérte a lakosság hozzászólásait. 
 
Hozzászólások: 
 
Bari Zoltán: Szeretném megköszönni magam és az Ózdi telep lakosai nevében is azt, hogy 
járda került lerakásra lakókörnyezetünkben. Nagyon nagy segítség az ott élők számára. Sok 
idős lakik az Ózdi telepen, eddig nagyon nagy sárban kellett járnunk. Személyesen a 
polgármester Úrnak is köszönjük a pozitív hozzáállást. Szeretném kérni, hogy amennyiben 
lehetőség lenne rá, úgy közvilágítást is legyenek szívesek eszközölni valamilyen módon.  
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Hajdu Gábor: Köszönöm a hozzászólást. Nagyon örülök neki, hogy az Ózdi telepen élők jó 
szívvel vették munkánkat. Az Ózdi telep egyenlőre nem a mi tulajdonunk, MÁV tulajdon, így 
a közvilágítás ügyében nem tudom, hogy fogunk-e tudni valamit tenni. A járda is úgymond 
csak oda lett partizánkodva. A tárgyalások folynak a tulajdonjog átvétele érdekében, sajnos a 
MÁV hozzáállása eléggé merev, nagyon nehéz mechanizmus ez. A tárgyalásokat a 
továbbiakban is folytatni fogjuk, és megpróbálunk valamit tenni az ügyben. 
 
Bari Zoltán: Ott két oszlop már van, csak a világítótesteket kellene rátenni. Az a meglátásom, 
hogy ennek nagy költségvonzata sem volna. 
 
Pálfalvi Iván: Két dolgot szeretnék megemlíteni. Az egyik a vízelvezető árok ügye, melyben 
már tavaly is felszólaltam. A tavalyi évben kérelmet is írtunk. Az ügyben érdeklődtem a 
Környezetvédelmi Minisztériumban is. Valóban nehézséget okoz, hogy nincs rá pénz. A 
minisztériumban is azt a tájékoztatást adták, hogy amennyiben pályázat útján pénzt nyer rá az 
önkormányzat, úgy valósulhat meg, ez önkormányzati feladat. 
A másik a konditerem ügye. Több okot is hallottam, hogy miért került bezárásra, azt 
szeretném tudni, hogy mi az igazság.  
 
Hajdu Gábor: Az ÁMK igazgatóját én utasítottam, hogy azonnali hatállyal be kell zárni a 
konditermet. 
 
Pálfalvi Iván: Milyen okból? 
 
Hajdu Gábor: Nem tudtunk olyan feltételeket biztosítani, hogy törvényes legyen a működése, 
így kötelességem volt megszüntetni. Ez a tevékenység egyébként sem profilja az ÁMK-nak. 
Az csak egy kényszermegoldásként kijelölt hely volt. Nem tudunk megfelelő helyet 
biztosítani a konditeremnek. A másik ok az, hogy pályázni kíván az önkormányzat az óvoda 
áthelyezésére a régi iskolai szárnyban. Így az a rész óvodaként fog funkcionálni. Amennyiben 
az üggyel kapcsolatosan egyéb kérdés, észrevétel merül fel, úgy azt írásban jelezni kell.   
 
Pálfalvi Iván: Egyébként Polgármester Úr, ez a fórum nem erről szólna. Ha valamilyen 
probléma van, akkor keressünk rá megoldást. Arról van szó, hogy Ön nem kíván velem az 
ügyben tárgyalni? 
 
Hajdu Gábor: Amennyiben bármilyen észrevétel, kifogás merül fel, úgy egy írásbeli 
megkereséssel kell élni a Képviselő-testület felé.  
 
 
Tisztelt Jelenlévők! Egy nehéz gazdasági időszak előtt állunk, azonban Bánréve Község 
Képviselő-testülete mindent megtesz annak érdekében, hogy a lakosság ebből minél 
kevesebbet érezzen. Az itt elhangzott tájékoztató a Bánrévei Hírnök egy külön számában meg 
fog jelenni, és minden család részére eljuttatásra kerül. Köszönöm, hogy eljöttek! 
 
 
 
 



 
- 3 - 

 
 
Több indítvány javaslat nem merült fel, Hajdu Gábor polgármester az ülést bezárta. 
 
 
 
 

K.m.f. 
 
 
 
 
Hajdu Gábor József        Garaj Dániel 
     polgármester                jegyző 
 
 
 
Jegyzőkönyv hitelesítők: 
 
 
 
 
  Révay István             Bán János      
 alpolgármester                                    képviselő 


